

Note

This directory is designed to acquaint foreign buyers with Canadian exporters of painting and finishing equipment and supplies. It is not intended to be a definitive listing, although every effort has been made to include all Canadian exporters. The product and service information was provided by respondents to queries sent to Canadian companies exporting painting and finishing equipment and supplies.

ACKNOWLEDGEMENTS

We wish to express appreciation to the officers of the federal Department of Regional Industrial Expansion, Ottawa, and its regional offices, for their invaluable support, contribution and assistance in the production of this publication.

**United States Trade,
Tourism and Invest-
ment Development
Bureau
Department of External
Affairs**

Note

Le présent répertoire a été conçu pour renseigner les acheteurs étrangers sur les exportateurs canadiens de matériel et de produits de peinture et de finition. Il ne prétend pas être une liste définitive, bien que l'on ait fait en sorte d'inclure tous les exportateurs canadiens. Les renseignements sur les produits et services ont été obtenus à partir de questionnaires envoyés aux compagnies exportatrices des industries de matériel et de produits de peinture et de finition.

REMERCIEMENTS

Nous désirons remercier les fonctionnaires du ministère fédéral de l'Expansion industrielle régionale et de ses bureaux régionaux de l'aide, de la collaboration et de l'appui inestimables qu'ils ont apportés à la production du présent ouvrage.

**La Direction générale de
la promotion du
commerce, du tou-
risme et de
l'investissement avec
les États-Unis
Ministère des Affaires
extérieures**